

Anjelika Reznik

Sport: Gymnastics

Game(s) competed in: London 2012.

Biography:

I'm a two-time immigrant that became a Canadian Olympic Gymnast. Starting rhythmic gymnastics at the late age of 10, I never even considered that competing at 2 Olympics would even be a possibility. My passion and love for sport proved to me that anything is achievable with hard work. As well as being a 5 time Pan Am Games medalist and a participant at 6 World Championships. I transitioned to representing Canada on the world stage, but for aesthetic group gymnastics with my last competition being in 2019. Education is just as important to me and that's why simultaneously with gymnastics I got my bachelor degree in Political Science. Recently, I've completed a post-graduate certificate program in International Sports Management in University of London, which I received a scholarship from WOA. Furthermore, I've attended a Spanish school in Barcelona for a year learning the Spanish language.

What is your understanding of the OLY Canada commission?

The commission is made up of Canadian Olympians that are supposed to be the voice of other Team Canada Olympians. Their mission is to use their knowledge to help the COC with certain related matters, to create a sense of community amongst the Canadian Olympians, and of course keeping in mind the Olympic movement values and promoting them.

Why do you want to be a member of the OLY Canada Commission?

I have valuable knowledge and input I can provide because I've been a competitor in major competitions for many years. I have an international background, which can add an insightful perspective, especially when it comes to matters related internationally. I do want to help make a positive change in sport and this opportunity is the perfect way to do this.

Biographie

Je suis une double immigrante qui est devenue gymnaste olympique canadienne. J'ai commencé la gymnastique rythmique à l'âge de 10 ans, mais je n'avais jamais envisagé la possibilité de participer à deux Jeux olympiques. Ma passion et mon amour pour le sport m'ont prouvé que tout est possible en travaillant fort. J'ai été médaillée à cinq reprises aux Jeux panaméricains et j'ai participé à six Championnats du monde. J'ai commencé à représenter le Canada sur la scène mondiale, mais pour la gymnastique esthétique de groupe, et ma dernière compétition a eu lieu en 2019. L'éducation est tout aussi importante pour moi et c'est pourquoi, parallèlement à la gymnastique, j'ai obtenu un baccalauréat en sciences politiques. Récemment, j'ai terminé un programme de certificat de troisième cycle en gestion internationale des sports à l'Université de Londres, pour lequel j'ai reçu une bourse de l'AMO. En outre, j'ai fréquenté une école espagnole à Barcelone pendant un an pour apprendre la langue espagnole.

Quelle est votre compréhension de la commission OLY Canada ?

La commission est composée d'Olympiens canadiens qui sont censés être la voix des autres Olympiens d'Équipe Canada. Leur mission est d'utiliser leurs connaissances pour aider le COC dans certains domaines, de créer un sens communautaire parmi les Olympiens canadiens, et bien sûr de garder à l'esprit les valeurs du Mouvement olympique et de les promouvoir.

Pourquoi souhaitez-vous être membre de la Commission OLY Canada ?

Je dispose de connaissances et d'informations précieuses que je peux apporter parce que j'ai participé à des compétitions importantes pendant de nombreuses années. J'ai une expérience internationale, ce qui me permet d'ajouter une perspective perspicace, en particulier quand il s'agit de questions liées à l'international. Je veux contribuer à un changement positif dans le sport et cette occasion est le moyen idéal d'y parvenir.